
Uitkomsten commissie Middelen d.d. 7 januari 2008 
 
08-01-01 Opening 
 
08-01-02 Publieksrondvraag / spreekrecht 
  Wordt geen gebruik van gemaakt. 
 
08-01-03 Verslag commissie Middelen van 3 december 2007 
  Wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
08-01-04 Actieve informatie vanuit het college / WGR / Openbare orde en veiligheid 

-  Burgemeester H. ter Heegde doet verslag van de grote kassenbrand vorige 
week aan de Veenhuizerweg. Aandachtspunten: er was in eerste instantie te 
weinig bluswater in de sloten aanwezig en een brand in een 
ongecompartimenteerde kas is (ook met voldoende bluswater) niet in toom te 
houden. Hij wil lering kunnen trekken uit deze brand door een breed onderzoek in 
te laten stellen.  
De fractie Burgerbelang wil daarbij ook de aanrijmogelijkheden in combinatie met 
de smalle polderwegen en de ramptoeristen meegenomen zien.  
De burgemeester geeft aan dit bij het onderzoek te betrekken. 
-  Er zijn dit jaar ca. 40 HALT-aanhoudingen verricht in verband met het te vroeg 
afsteken van vuurwerk. Dat is ruim meer dan vorig jaar. 
-  Op 17 januari as. is er een Inspraakavond voor de inwoners in het kader van het 
Integraal Veiligheidsplan (19.30 uur in de raadszaal). De raads- en 
commissieleden zijn van harte uitgenodigd. 
-  Over de regionalisering van de brandweer worden in de media de laatste tijd 
diverse toekomstbeelden geschetst. De burgemeester wil ten aanzien van de 
Veiligheidsregio NHN de consistente lijn aangeven die door alle regiogemeenten 
wordt ondersteund. 
1.  Het afgesproken ambitietraject gaan onverkort door. 
2.  De commandant geeft aan dat bij een integrale overgang naar de regio, deze   
     niet voldoende bemenst kan worden. 
3.  Er vindt een discussie plaat met de vrijwilligers over de taken die ze in de  
     toekomst aan kunnen.  
Als deze discussie uitgewerkt en helder is, wordt pas overgegaan tot 
besluitvorming over de toekomst van een regionale organisatie. 
De komende vier jaar worden evenwel geen substantiële veranderingen verwacht. 

 
08-01-05 Evaluatie pilot doorontwikkeling programmabegroting 

GroenLinks geeft aan dat je niet alles SMART kunt maken. Het gaat vooral om  
goede indicatoren. De H.O.P. stelt dat er wel sprake moet zijn van een 
eensluidende definitie van indicatoren. 
Wethouder H. van den Heiligenberg geeft als definitie: een indicator is een 
afgebakend feit om te kunnen zien of iets gehaald is (een markering met een 
vlag). 
De commissie neemt de evaluatie voor kennisgeving aan. 

 
08-01-06 Raadsvoorstel vaststellen verordening commissie bezwaarschriften 
  De commissie stemt in met het voorstel. Vanwege het ontbreken bij de  

toegezonden stukken van het bijbehorende ambtsbericht en de verordening wenst  
de fractie Burgerbelang dit voorstel als bespreekstuk in de raadsvergadering te  
behandelen. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 20.30 uur. 


